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Vragen en opwaardering m.b.t. Aanbiedingsbrieven raden en staten 1e begrotingswijziging SGL 2023 
 

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
PvdA 1 Opwaardeerverzoek: Afhankelijk van 

antwoorden op technische vragen wil de 
PvdA deze brieven en de bestuurlijke staat 
bij SGL in de commissie bespreken. 

 

 2 Er worden 2 brieven van SGL aan PS 
doorgezonden, zonder dat dit voorzien is 
van een duiding van het college. Terwijl er 
best majeure mededelingen gedaan worden: 
aankondiging minder producten voor 
zienswijzen, grote onvolkomenheden in 
jaarrekening 2023 en begroting 2024, 
aankondiging geen mogelijkheid voor 
zienswijzen over begrotingswijziging en over 
kader nota 2025. Waarom geeft GS bij 
dergelijke brieven van een GR geen 
duiding/advies via een memo of Staten 
brief? 

De brieven zijn gelijktijdig verstuurd naar de 
griffie en het GS-secretariaat. GS was niet in 
de gelegenheid om vòòr deze vergadering 
een reactie op te stellen. GS is voornemens 
om op korte termijn een reactie voor SGL op 
te stellen én om u via een Statenbrief te 
informeren.    

 3 Wat is het oordeel van het college over de 
informatie die nu door SGL aan ons wordt 
aangeboden? 

De informatie over de financiën van SGL zijn 
zorgelijk. Bij de begroting 2024 is in de 
zienswijze al aangegeven dat er 
verduidelijking moet komen over de tekorten 
bij Programma B. Het blijkt nu dat de 
begroting niet op de juiste wijze is 
opgesteld, kijkend naar de verdeling tussen 
de programma's. Dit vergt nog nader 
onderzoek en hierover zal, zodra er 
duidelijkheid is, gerapporteerd worden aan 
de Staten. 

 4 Welke inbreng heeft het college in het AB 
gehad/is het college voornemens in het AB 
in te brengen over de door SGL gedane 
mededelingen? 

In het AB zijn door alle deelnemers, ook 
door onze vertegenwoordiging, zorgen geuit 
over de financiële situatie en de 
onduidelijkheid. 

 


